
ZÁPISNICA 

zo zasadania Komisie pre prevenciu kriminality  

a ochranu verejného poriadku           

Mestského zastupiteľstva v Senici zo dňa 27. januára 2025  

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny               

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Plán práce komisie na I. polrok 2025        

3. Informácia o voľnočasových aktivitách detí a mládeže ako o jednej z možností 

predchádzania protispoločenským javom v meste Senica 

PhDr. Andrea Rysová, Záhorské osvetové stredisko 

4. Rôzne  

Prerokovanie materiálov na rokovanie MsR 

            Informácia zo zasadnutia Rady MsZ a Mestského zastupiteľstva 

            Ing. Jarmila Drinková, predsedníčka komisie 

5. Uznesenia 

 

K bodu 1: 

     Zasadnutie komisie otvorila a rokovanie viedla Ing. Jarmila Drinková, predsedníčka 

komisie. Privítala prítomných členov komisie a v priebehu rokovania zástupcu primátora Mgr. 

Filipa Lackoviča.                                                                    

     Na základe predložených materiálov bol program komisie doplnený o prerokovanie 

Správy o činnosti DHZM a DHZ v Senici za rok 2024 a Správy o činnosti Mestskej polície 

v Senici za rok 2024. Materiály boli členom komisie na preštudovanie zaslané mailom. 

Komisia rokovala v súlade s programom.  

 

K bodu 2: 

      Tajomníčka komisie predložila návrh práce komisie na I. polrok 2025, ktorý je v súlade so 

schválenými termínmi rokovania mestskej rady (30.1., 10.4., 12.6.). Plán tvorí prílohu 

zápisnice. 

 

Uznesenie č. 1/2025: 

     Komisia pre prevenciu kriminality a ochranu verejného poriadku pri MsZ v Senici  

schvaľuje           

plán práce komisie na I. polrok 2025                                                                                                                                      

bez pripomienok. 

 

K bodu 3: 

     PhDr. Andrea Rysová predložila informáciu o voľnočasových aktivitách detí a mládeže 

ako o jednej možností predchádzania protispoločenským javom v meste Senica z pohľadu 

Záhorského osvetového strediska Senica formou prezentácie. Priblížila činnosť a závery 

z realizovaných podujatí v roku 2024 a plán pripravovaných preventívnych aktivít na rok 

2025. Oboznámila členov komisie o možnostiach čerpania finančných prostriedkov z Fondu 

na podporu kultúry. Informácia tvorí prílohu zápisnice.  
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Uznesenie č. 2/2025: 

     Komisia pre prevenciu kriminality a ochranu verejného poriadku pri MsZ v Senici  

berie na vedomie  

informatívnu správu o voľnočasových aktivitách detí a mládeže ako o jednej z možností 

predchádzania protispoločenským javom v meste Senica 

bez pripomienok. 

 

K bodu 4 - doplnený: 

     Komisia doplnila bod programu rokovania – Správa o činnosti DHZM a DHZ v Senici za 

rok 2024. Členovia komisie správu prerokovali a predsedníčka komisie priblížila činnosti 

dobrovoľných hasičov na území mesta. Materiál bol členom komisie doručený mailom. 

 

Uznesenie č. 3/2025: 

     Komisia pre prevenciu kriminality a ochranu verejného poriadku pri MsZ v Senici 

berie na vedomie  

Správu o činnosti DHZM a DHZ v Senici za rok 2024 

bez pripomienok. 

 

K bodu 5 - doplnený: 

     Komisia doplnila bod programu rokovania –  Správa o činnosti Mestskej polície v Senici 

za rok 2024. Členovia komisie správu prerokovali a Mgr. Jaroslav Pecha, náčelník mestskej 

polície priblížil činnosti vykonávané zamestnancami mestskej polície na území mesta. 

Odpovedal na otázky členov komisie týkajúcich sa prevencie pri požívaní alkoholu na 

verejnosti, narušovania nočného pokoja v bytových domoch, znečisťovania verejných 

priestorov objemovým odpadom ako aj  výkon kontroly bezpečnosti v mestskom parku 

a problematických častí mesta. Materiál bol členom komisie doručený mailom. 

 

Uznesenie č. 4/2025: 

     Komisia pre prevenciu kriminality a ochranu verejného poriadku pri MsZ v Senici 

berie na vedomie  

Správu o činnosti Mestskej polície v Senici za rok 2024 

bez pripomienok. 

 

K bodu 6: 

      Mgr. Filip Lackovič informoval prítomných o pripravovanej úprave výšky cestovného 

v prostriedkoch mestskej MHD, kde budú obyvatelia mesta mať zvýhodnené cestovné. 

Odpovedal na otázky k novému systému zberu objemového odpadu a vysvetlil zámer mesta, 

ktorý viedol k zmene v porovnaní s minulými rokmi. Apeloval na členov komisie, aby 

v rámci svojej pôsobnosti vysvetľovali občanom nutnosť dodržiavať čistotu stojísk odpadu, 

aby nevznikali nelegálne skládky ako je tomu teraz napr. na Robotníckej ulici za kultúrnym 

domom. Informoval členov o nutnosti opravy nového chodníka pred Reštauráciou Jednota 

a Slovenskou poštou, stavba nie je prevzatá ani skolaudovaná. 

    

     Ing. Jarmila Barcaj Drinková oboznámila prítomných s programom rokovania mestskej 

rady, ktorá sa uskutoční dňa 30. 01.       
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      Informovala členov komisie o realizácii výstavy výtvarných prác o požiarnej ochrane 

v termíne od 10. 12. 2024 do 10. 03. 2025 s ťažiskovou témou  „Aj zvieratá potrebujú 

hasičov“. Podmienky súťaže výtvarných prác je súčasťou zápisnice. 

 

 

     Vzhľadom na skutočnosť, že program zasadnutia komisie bol vyčerpaný, predsedníčka  

komisie poďakovala zástupcovi primátora a členom za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

Senica 28. január 2025 

Zapísala: Stanislava Dávideková 

 

 

 

 

                                                                                            Ing. Jarmila Barcaj Drinková      

                                                                                                  predsedníčka komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


